



Australian Government

Department of Health

ការបន្ថយបន្ថយលើការរឹតបន្តឹង

ប្រទេសអូស្ត្រាលីសម្រេចជោគជ័យដោយ 'បានធ្វើឱ្យខ្សែកោងក្លាយជារាបស្មើ' ហើយចំនួនករណីនៃ COVID-19 ថ្មីនៅទូទាំងប្រទេសនៅខណៈពេលនេះគឺមានកម្រិតទាបបំផុត។

ឥឡូវនេះយើងអាចចាប់ផ្តើមប្រកាន់យកនូវវិធានការដោយប្រុងប្រយ័ត្នមួយចំនួន ដើម្បីបន្ថយបន្ថយលើការរឹតបន្តឹងដែលបានជួយទប់ស្កាត់ការឆ្លងរាលដាលនៃវីរុសនេះ។

វាកែងតែមានភាពខុសគ្នាជានិច្ចនៅក្នុងរបៀបដែល COVID-19 បានឆ្លងរាលដាលនៅទូទាំងរដ្ឋ និងដែនដីនានា។ ខុសគ្នាលើយថ្នាក់ជាតិ បានយល់ព្រមលើផែនការបីជំហានដើម្បីដកចេញជាបណ្តើរៗលើការរឹតបន្តឹងជាចំណុចគោល រវាងពេលឥឡូវនេះ និងខែកក្កដា ដោយគិតពិចារណាលើរឿងនេះ។

ផែនការគឺផ្អែកលើឱវាទរបស់អ្នកជំនាញរបស់គណៈកម្មាធិការចម្បងក្នុងកិច្ចការពារសុខភាពប្រជាជនអូស្ត្រាលី។

នៅក្រោមផែនការនេះបណ្តារដ្ឋ និងដែនដីនានាអាចផ្លាស់ប្តូរពីជំហាននានាទៅតាមល្បឿនខុសៗគ្នា អាស្រ័យដោយកាលៈទេសៈរបស់ពួកគេ។

នៅពេលយើងផ្លាស់ប្តូរទៅកាន់ការរស់នៅក្នុងប្រទេសអូស្ត្រាលីដោយមានសុវត្ថិភាព COVIDSafe យើងទាំងអស់គ្នានៅតែត្រូវការអនុវត្តនូវការរក្សាគម្លាតរាងកាយពីគ្នា និងអនាម័យល្អ។ មិនធ្លាប់មានពីមុនមក ជាការសំខាន់ដែលមនុស្សត្រូវស្តាប់នៅផ្ទះ ប្រសិនបើពួកគេមិនស្រួលខ្លួន - បើទោះបីជាមិនស្រួលខ្លួនបន្តិចបន្តួចក៏ដោយ។

កម្មវិធី COVIDSafe app ក៏នឹងជួយថែរក្សាគ្រួសារ មិត្តភក្តិ និងសហគមន៍ឱ្យមានសុវត្ថិភាព COVIDSafe ផងដែរ។

ជោគជ័យរបស់យើងក្នុងការបន្តមានសុវត្ថិភាព COVIDSafe

នៅពេលមានការបន្ថយបន្ថយការរឹតបន្តឹងអាស្រ័យលើយើង ក្នុងនាមជាបុគ្គលគ្រប់រូប ក្នុងការទទួលខុសត្រូវ និងធ្វើឱ្យគរិយាបថទាំងនេះជាផ្នែកនៃជីវិតរស់នៅប្រចាំថ្ងៃរបស់យើង។ នៅពេលណាក៏ដោយដែលអ្នកចាកចេញពីផ្ទះ សូមគិតពីរបៀបដែលអ្នកនឹងរក្សាខ្លួនអ្នកផ្ទាល់ គ្រួសារ មិត្តភក្តិ និងសហការីរបស់អ្នកឱ្យមានសុវត្ថិភាព។

ផែនការ 3 ជំហាននេះ

ផ្តល់ឱ្យប្រជាជនអូស្ត្រាលីនូវភាពប្រាកដប្រជាបន្ថែមទៀតអំពីអ្វីដែលនឹងមកដល់នៅក្នុងប៉ុន្មានខែខាងមុខទៀត។ សម្រាប់ផ្នែកនីមួយៗនៃបណ្តាផ្នែកសំខាន់ៗនៃការរឹតបន្តឹង មានជំហានបីសំខាន់ៗរវាងថាឥឡូវនេះយើងស្ថិតនៅទីណា ហើយយើងនឹងដឹងបានស្ថិតនៅទីណា។

ជំហានទីមួយគឺជាជំហានប្រុងប្រយ័ត្ន ពីព្រោះជាការសំខាន់ដែលយើងមិនផ្លាស់ប្តូរលឿនពេកទេ ហើយធ្វើឱ្យបាត់បង់នូវមូលដ្ឋានដែលយើងបានទទួល។ អាជីវកម្មមួយចំនួននឹងចាប់ផ្តើមបើកឡើងវិញ នៅពេលយើងចាប់ផ្តើមអនុញ្ញាតឱ្យមានក្រុមមនុស្សរហូតដល់ 10 នាក់ ប្រមូលផ្តុំជាមួយគ្នានៅក្នុងផ្ទះ និងសហគមន៍។ ជំហានទីមួយទាំងនេះនឹងជួយចាប់ផ្តើមកសាងសេដ្ឋកិច្ចរបស់យើងឡើងវិញ ហើយផ្តល់ឱ្យយើងនូវឱកាសបន្ថែមទៀតដើម្បីភ្ជាប់ទំនាក់ទំនងជាមួយគ្រួសារ និងមិត្តភក្តិទល់មុខគ្នា។

ជំហានទីពីរនឹងបង្កើតឡើងលើជំហានទីមួយនេះ ដោយមានការប្រមូលផ្តុំគ្នា និងការបើកឡើងវិញនូវអាជីវកម្មកាន់តែច្រើន។ នៅពេលអាជីវកម្មទាំងឡាយប្រកាន់យកនូវជំហាននានាដើម្បីធានាថាពួកគេមានសុវត្ថិភាព COVIDSafe យើងគួរតែមានអារម្មណ៍ថាមានសុវត្ថិភាព ហើយមានទំនុកចិត្តធ្វើកិច្ចការមួយចំនួនដែលយើងបានខកខានក្នុងរយៈពេលពីរបីខែកន្លងទៅ។ កិច្ចការមួយចំនួនដែលមានហានិភ័យកាន់តែខ្ពស់នឹងនៅតែត្រូវបានរឹតបន្តឹងដដែល។

ជំហានទីបីចាប់ផ្តើមដោយរបៀបដើម្បីទទួលយករយៈពេលយូរនៃការរស់នៅ និងការធ្វើការដោយមានសុវត្ថិភាព COVIDSafe ។ នេះនឹងជារបៀប 'ធម្មតាថ្មី' របស់យើង ខណៈពេលដែលវីរុសនៅតែជាការកំរាមកំហែងនៅឡើយ។ ការរឹតបន្តឹងនឹងត្រូវបានធ្វើជាអប្បបរមា។ មានការប្រមូលផ្តុំគ្នារហូតដល់មនុស្ស 100 នាក់ ការធ្វើដំណើរឆ្លងរដ្ឋ ការរឹតបន្តឹងនៅក្នុងកីឡាសហគមន៍ និងលទ្ធភាពនៃការធ្វើដំណើរទៅប្រទេសនូវវេលសេឡង់ និងត្រូវបានផ្តល់ការគាំទ្រដោយការអនុវត្តមានសុវត្ថិភាព COVIDSafe ជាសកល។ ការរឹតបន្តឹងលើកិច្ចការមួយចំនួនដូចជាការធ្វើដំណើរអន្តរជាតិ និងការប្រមូលផ្តុំធំ អាចនៅតែមាន។

ខុសគ្នាលើយថ្នាក់ជាតិ នឹងពិនិត្យមើលជាប្រចាំលើការវិវឌ្ឍរបស់យើង ដើម្បីឱ្យយើងផ្លាស់ប្តូរទៅមុខទៀតប្រកបដោយសុវត្ថិភាព។



Australian Government

Department of Health

ប្រទេសអូស្ត្រាលីកូរតែរំពឹងទុកនូវការកើនឡើងនូវចំនួនករណី
ឬអាចមានការផ្ទុះរាតត្បាតនៃវីរុសនៅពេលការរឹតបន្តឹងត្រូវបានបន្ធូរបន្ថយ។
ផែនការនេះមិនមែនអំពីការក្រឡប់ទៅជីវិតរស់នៅធម្មតាវិញរបស់យើងដូចមុន COVID-19 នោះទេ
ប៉ុន្តែវាជាផែនការស្តីអំពីការរៀនសូត្រដើម្បីរស់នៅឱ្យមានសុវត្ថិភាព COVIDSafe។

ប្រសិនបើមនុស្សម្នាក់បំពេញតួនាទីរបស់ពួកគេ យើងនឹងបង្កើតប្រទេសអូស្ត្រាលីឱ្យមានសុវត្ថិភាព COVIDSafe
ដែលជីវិតរស់នៅ និងជីវភាពរស់នៅរបស់យើងត្រូវបានការពារ។